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POãKOLÌK 
PĊĢĊ A KRESLĊ ĤćCI ZćKLADNĊ ĢKOLY CHVALKOVICE 

Zase jsme vstoupili do nov®ho ġkoln²ho roku. I letos naġe ġkola pŚiv²tala v²ce ģ§kŢ, neģ ji opustilo, coģ n§s 

velice tŊġ². PŚed dvŊma lety jsem Śeġil spolu s ostatn²mi t²ģivou ot§zku, jestli se n§m podaŚ² ġkolu udrģet. 

DŊt² bylo ve ġkole celkem 97 a pŚi kapacitŊ 200 ģ§kŢ se n§m obzory jevily jako chmurn®. Budoucnost ġkoly 

Śeġila t®ģ ġkolsk§ rada i veden² obce. V tomto ġkoln²m roce naġi ġkolu navġtŊvuje celkem 120 ģ§kŢ. RovnŊģ 

mateŚsk§ ġkola musela zvĨġit svou kapacitu a je t®mŊŚ obsazena. K osmn§cti novĨm prvŔ§ļkŢm se tak® 

pŚipojilo nŊkolik dŊt² do p§t® tŚ²dy, kter® k n§m pŚiġli ze ZĠ ve Velk®m TŚebeġovŊ. Tento z§jem o naġi ġkolu 

tŊġ² vġechny uļitele, veden² ġkoly a ty, kteŚ² se o dŊti staraj² i ve voln®m ļase ļi ġkoln² j²delnŊ. Je to pro n§s 

dŢkaz, ģe z§jem mezi rodiļi a dŊtmi o naġi ġkolu vzrŢst§. 

I letos jiģ doġlo nebo dojde k d²lļ²m zmŊn§m, kter® maj² za c²l naġi ġkolu zmŊnit a posunout zase kousek d§l. 

Tou prvn², jiģ realizovanou, se stalo vaŚen² pro veŚejnost. Od 1. Ś²jna mŢģete ve ġkoln² j²delnŊ nakupovat 

obŊdy pro sv® bl²zk®, nemus²m podotĨkat, ģe ġkoln² stravov§n² proġlo mnohĨmi zmŊnami oproti d§vn® 

minulosti. Snaģ²me se vaŚit zdravŊ, chutnŊ a za pŚijatelnou cenu. Protoģe se chceme zlepġovat i v t®to oblasti, 

pl§nujeme v ļase jarn²ch pr§zdnin n§vġtŊvu jin® ġkoln² j²delny a tak® kurz vaŚen² tradiļn²ch ļeskĨch j²del 

v modernŊjġ²m proveden² od ġ®fkuchaŚe jedn® z hradeckĨch restaurac². 

Dalġ² potŊġitelnou zpr§vou se pro n§s stal zisk bronzov®ho odznaku etick® ġkoly. Neznamen§ to pouze, ģe na 

naġich webovĨch str§nk§ch a dveŚ²ch pŚibude samolepka a logo. Je to vĨsledek pomŊrnŊ rychl®ho vĨchovnŊ-

vzdŊl§vac²ho pŢsoben² vġech pedagogŢ t®to ġkoly. Poļ§tek nebyl vŢbec jednoduchĨ. StŚet§vala se rŢzn§ 

stanoviska, od naprost® podpory myġlence etick® vĨchovy aģ po jej² odm²tnut², neboŠ se jiģ jedn§ o souļ§st 

jinĨch pŚedmŊtŢ, zejm®na obļansk® vĨchovy. Jako samostatnĨ pŚedmŊt byla etick§ vĨchova zaŚazena do 

vĨuky ġest®ho roļn²ku. Etick§ vĨchova nen² ale jen o pŚedmŊtu, je to kaģdodenn² ġkoln² realita, komunikace 

s dŊtmi, s dospŊlĨmi, je to zpŢsob Śeġen² vĨchovnĨch probl®mŢ, zkr§tka jde o celkov®m klima ġkoly. 

I v jinĨch oblastech se n§m celkem daŚilo. Dne 18. srpna jsme podali dalġ² projektovou ģ§dost. Projekt se 

jmenuje ĂPolytechnick® vzdŊl§v§n² - Chvalkoviceñ, registraļn² ļ²slo CZ.1.07/1.1.00/57.0751 a je dotov§n 

z prostŚedkŢ Evropsk® unie pro oblast podpory 1.1 ï Zvyġov§n² kvality ve vzdŊl§v§n², Operaļn²ho programu 

VzdŊl§v§n² pro konkurenceschopnost. Dne 17. z§Ś² pŚiġel email, kterĨ potvrzoval, ģe naġe ģ§dost byla 

akceptov§na. Duġ² cel®ho projektu se stala pan² uļitelka Smolov§, kter§ tak® bude realizovat hlavn² aktivity 

tohoto projektu, o jehoģ prŢbŊhu budete informov§ni na naġich webovĨch str§nk§ch. V okamģiku, kdy p²ġi 

tyto Ś§dky, jiģ v²m, ģe budeme zkouġet naġe dotaļn² ġtŊst² d§le a ve spolupr§ci s obc² ģ§dat grant 

z prostŚedkŢ Kr§lov®hradeck®ho kraje na vĨmŊnu oken. 

Protoģe ġkolstv² proch§z² celou Śadou zmŊn a ġtŊst² pŚeje pŚipravenĨm, i v letoġn²m ġkoln²m roce jsem si 

napl§noval ¼ļast na nŊkolika konferenc²ch. NejdŢleģitŊjġ²mi jsou: Ġkola pro budoucnost - budoucnost pro 

ġkolu, kter§ se kon§ v budovŊ Poslaneck® snŊmovny Parlamentu Ļesk® republiky a ġkolstv² 2016.  

 

Z§vŊrem tohoto ļl§nku bych chtŊl vġem ļten§ŚŢm popŚ§t kr§sn® V§noce proģit® v okruhu vaġich bl²zkĨch. 

S§m bych vyslovil pŚ§n², abyste n§m zachovali i v pŚ²ġt²m roce svou pŚ²zeŔ. Zejm®na bych chtŊl popŚ§t vġe 

nejlepġ² sv® kolegyni KateŚinŊ Marelov®, kter§ n§s jiģ vbrzku opust², aby nastoupila mateŚskou dovolenou. 

Tak® bych chtŊl podŊkovat vġem zamŊstnancŢm ġkoly za pr§ci, kterou vykon§vaj² a naġim pŚ§telŢm, kteŚ² 

n§m rŢznou formou pom§haj². 

Mgr. Petr Hlava, Śeditel ġkoly 
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1. stupeŔ ï sam® jedniļky   2. stupeŔ ï vyznamen§n² 

 

1. tŚ²da      6. tŚ²da 

Cabicar Martin     NĨļov§ Jitka 

GeŠko Karel     Paar Michal 

Hofman Petr     Provazn²k Luk§ġ 

Jareġov§ Hana     StŚedov§ Lucie 

Kavan Maty§ġ 

Kl²ma Tom§ġ     7. tŚ²da 

Lonc V§clav     DŊdkov§ Ad®la 

NĨļov§ Lenka     KanŊra Tom§ġ 

ř²ha MatŊj     Nov§kov§ Nat§lie 

Ġvecov§ Viktorie     Ġiborov§ Ad®la 

ĢŅ§rsk§ Ġ§rka     Volfov§ KristĨna 

 

2. tŚ²da      8. tŚ²da 

Al Sofy Hor§c     Jareġ Anton²n 

Exnar JiŚ²      Jeġ§tkov§ Anna 

Jochov§ Stanislava    Laġtoviļkov§ Jana 

Koukolov§ KateŚina    Martincov§ KateŚina ï sam® jedniļky 

Sl§dkov§ Tereza     ĢŅ§rsk§ Eliġka ï sam® jedniļky 

Ġiborov§ Anna 

 

3. tŚ²da      9. tŚ²da 

Bittnerov§ KateŚina    Bittnerov§ KristĨna 

Fof VojtŊch     Kapounov§ Karol²na 

Jaro MatŊj      Kol§ļn§ Tereza 

Jochov§ Ad®la     Prokop Ġimon 

Martinec Filip     Teuber Pavel 

Prouza Michal 

 

4. tŚ²da 

Jel²nek Tade§ġ 

Kudrn§ļov§ Natali 

 

5. tŚ²da 

Nikdo L 
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Ve dnech 17. aģ 19. ļervna jela 8. a 9. tŚ²da na ġkoln² vĨlet do Ģamberka. R§no 

jsme se seġli na n§draģ² v Ļesk® Skalici v 10:15, kde n§s jiģ ļekala pan² uļitelka 

Marelov§ a Ulrychov§. V 10:30 jsme uģ sedŊli ve vlaku do 

Hradce Kr§lov®, kde jsme pŚestoupili 

na pŚ²mĨ vlak do Ģamberka. 

Vystoupili jsme na n§draģ², odkud 

jsme ġli pŊġky do kempu, coģ bylo asi 

1,5 km. Kdyģ jsme doġli do kempu, 

tak n§m pan² uļitelky rozdaly kl²ļe od 

chatek a my se ġli zabydlet. Pot® kdo 

chtŊl, se mohl j²t koupat do aquaparku, 

kterĨ byl hned vedle kempu. Po 

koup§n² n§m byla jeġtŊ trochu zima, a tak jsme se ġli 

pŚevl®knout a ġli jsme na veļeŚi do restaurace. Byl 

kuŚec² Ś²zek. MŔam. Kdyģ jsme se najedli a chvilku jsme si odpoļinuli, ġli jsme na 

proch§zku na n§mŊst², kde n§m daly pan² uļitelky ¼koly. 

MŊli jsme naj²t, kolik stoj² parkov§n² na jednu hodinu, od 

kolika otev²raj² v pekaŚstv², potravin§ch a na obecn²m 

¼ŚadŊ. Ti, kteŚ² byli nejrychlejġ², mohli j²t nazpŊt norm§lnŊ a 

ostatn² mŊli bŊģet. Pot® jsme uģ mŊli volno. Veļerka byla v 

22:00, ale skoro nikdo nespal. R§no jsme mŊli bud²ļek v 

7:30 a v 8:00 jsme uģ mŊli 

ļekat pŚed chatkou naġich 

uļitelek. Proch§zkou jsme 

se proġli na n§mŊst², kde jsme si koupili sn²dani. 

Asi v 9:30 jsme vyġli na celodenn² t¼ru na 

pŚehradu Pastviny. Cesta tam a zpŊt trvala kolem 

sedmi a pŢl hodiny a za tu dobu jsme uġli 26,6km. 

Cesta byla trochu ¼navn§ a 

t§hl§, ale bylo to fajn. Kdyģ 

jsme se vr§tili, byli jsme docela unaven² a vŊtġina se ġla 

osprchovat. Do veļerky jsme si 

mohli uģ dŊlat, co jsme jen chtŊli. 

R§no bylo stejn® jako ve stŚedu a 

ve ļtvrtek - doj²t si pro sn²dani a 

zpŊt, n§sledovalo balen² vŊc² a 
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¼klid v chatk§ch, svl®knout povleļen² a minim§lnŊ zam®st celou chatku. PŚed naġ² 

chatkou se najednou skoro vġichni seġli a zaļali jsme si tam navz§jem hr§t s vlasy 

a dopadlo to tak, ģe kaģdĨ kdo mŊl dlouh® vlasy, mŊl cop§nek. Pak jsme si udŊlali 

posledn² spoleļn® fotky. Jednu, kde byli otoļen² z§dy vġichni, kteŚ² mŊli cop a 

druhou spoleļnou na z§vŊr. Potom jsme se naobŊdvali a ġli jsme pŚed§vat chatky. 

Pot® jsme pomalu ġli na 

n§draģ² a cestou jsme si udŊlali 

zast§vku na n§mŊst², kde si p§r 

lid² ġlo koupit zmrzlinu a ġli 

jsme d§l. Ve vlaku skoro 

vġichni us²nali a v Hradci 

Kr§lov® jsme zase museli 

pŚestoupit. V druh®m vlaku 

jsme nastoupili do 

nejplnŊjġ²ho vagonu, kterĨ 

jsme naġli, v²c jak polovina 

musela st§t. Aģ v JaromŊŚi si 

mohli sednout i ostatn². Do 

Skalice jsme pŚijeli v 15:30, kde na n§s uģ ļekali rodiļe a jeli jsme domŢ. VĨlet se 

n§m l²bil, a co jsme se nŊjak spoleļnŊ bavili, tak bychom si ho vġichni prot§hli 

alespoŔ o dalġ²ch p§r dnŢ.  
Napsaly: Jana Laġtoviļkov§, Kl§ra Ġpaļkov§, Petra Kalinov§ ï 9.tŚ²da 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

    

 

 

Kl§ra Ġpaļkov§ ï 9. tŚ²da 

Eliġka ĢŅ§rsk§ ï 9. tŚ²da 

Ad®la Iz§kov§ ï 5. tŚ²da 

Denisa Hruġkov§ ï 5. tŚ²da 

Jan Hanel ï 5. tŚ²da 

Martin DvoŚ§k ï 5. tŚ²da 
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Dne 27.6. zaļaly letn² pr§zdniny. Pro vġechny to byla ¼leva. Ze zaļ§tku pr§zdnin jsem moc nevŊdŊla, co 

dŊlat, ale pozdŊji jsem se svou nejlepġ² kamar§dkou Denļou chodila ven. DŊlali 

jsme rŢzn® skopiļiny a poŚ§d jsme nŊco vymĨġlely. Jednou jsme jely 

s mamkou do JaromŊŚe do baz®nu a tam n§s s Denļou napadlo, ģe bychom sem 

mohly jezdit ļastŊji a samy. Potom jsme si tedy doma na internetu naġly 

spojen², kter§ jedou do JaromŊŚe, a jely jsme. Byla to docela sranda, protoģe 

jsem vŢbec nevŊdŊla, kde m§me vystoupit. NŊjak jsme tedy vystoupily a ġly 

jsme do baz®nu. Bylo r§no asi 9:00, takģe voda byla jeġtŊ docela studen§, ale 

pozdŊji se oteplovala. HroznŊ jsme si to tam s Denļou uģily. Maj² tam jeġtŊ 

klouzaļku, ale po t® Denļa vŢbec nechtŊla jet. O dalġ² dny pozdŊji jsme se zase 

domluvily, ģe bychom spolu mohly jet. OpŊt jsme nasedly do autobusu a jely. 

Tentokr§t jsem vŊdŊla, kde vystoupit. Doġly jsme k baz®nu a pr§vŊ zaļala ta sranda. PŚed vchodem sedŊl 

jeden p§n. S Denļou jsme k nŊmu pŚiġly a on n§m Śekl, ģe nŊkde pŚekopli trubku a teŅ to hledaj². My 

jsme byly moc naġtvan®, protoģe bylo kolem 9:00, a pro n§s mŊli pŚijet aģ v 16:00. P§n n§m tak® Śekl, ģe 

by to mŊli otevŚ²t tak v 11:00, ale aŠ prĨ na to nespol®h§me. No a co teŅé My jsme musely zavolat 

domŢ a Ś²ct jim, co se dŊje. Probl®m byl ale v tom, ģe ani jedna z n§s nemŊla 

kredit. Takģe mŊ napadlo, ģe bychom nŊkoho mohly poprosit, abychom si 

mohly od nŊkoho zatelefonovat. Ġly jsme do nŊjak® ulice a tam jsme objevily 

nŊjakĨ obchod se staroģitnostmi. Veġly jsme tam. Byl tam p§n, a protoģe se 

Denļa b§la zeptat, musela jsem j§. Zeptala jsem se, jestli si nemohu 

zatelefonovat, a vysvŊtlila mu situaci. On pochopil a pŢjļil mi mobiln² telefon. 

Zkouġela jsem volat mamce, ale ona to nebrala. Pak Denļa zkusila zavolat 

taŠkovi, ale ten to taky nebral. Tak n§m nezbylo nic jin®ho neģ podŊkovat a j²t 

zase smŊr k baz®nu. Kdyģ uģ jsme byly skoro tam, potkaly jsme pana Śeditele. 

Byly jsme hroznŊ nadġen®, protoģe jsme tu alespoŔ nebyly samy. VysvŊtlily 

jsme mu to a on n§m dovolil si zatelefonovat. řekla jsem mamce, co se stalo, a 

Śekla jsem j², aŠ si pro n§s pŚijede tak v 19:00. Pak jsme ġli i s panem Śeditelem 

k baz®nu a ļekali a ļekali. Potom n§m Śekli, ģe tak mezi 13:00 a 14:00 hodinou 

by to mohli znovu otevŚ²t. My uģ byli unaven² a pol§man² a jeġtŊ do toho sv²tilo 

slunce. Pak to koneļnŊ otevŚeli. Byli jsme tak nadġen². Ġli jsme se pŚevl®ct a 

hur§ do baz®nu. Jako naschv§l se zat§hlo. Byla n§m zima, a tak jsme vylezli ven 

z baz®nu a ġli si sednout. Zase jako naschv§l zaļalo sv²tit slunce. Pak uģ jsme jen 

plavali. Dalġ² dny se nic nedŊlo, ale potom jsme se zase rozhodly jet. PŚijely jsme 

tam a koneļnŊ se mi podaŚilo Denļu dostat na klouzaļku. Pak tam ona nemohla 

dostat mŊ. Denļe se to tolik zal²bilo, ģe chtŊla jezdit poŚ§d. Pak byl ale zase ļas jet 

domŢ. 

Napsala: Ad®la Ġiborov§ ï 8.tŚ²da 

 

O pr§zdnin§ch jsem byla na dovolen® ve VranovŊ nad Dyj², kterĨ je na MoravŊ. Jeli 

jsme tam asi 4hodiny. Kdyģ jsme tam dojeli, tak jsme ġli do naġ² ubytovny a vybalili 

jsme si tam vŊci. Po chv²li jsem se ġla koupat s taŠkou do Vranovsk® pŚehrady. 

Voda byla pŚ²jemnŊ tepl§. Kdyģ jsme se vr§tili do ubytovny, tak jsme zjistili, ģe se 

k n§m pŚijede pod²vat teta ze Znojma asi kolem 18. hodiny. Kdyģ bylo asi 17:45, 

domluvili jsme se, ģe se sejdeme v nŊjak® restauraci. Byli jsme s tetou asi do 21. 

hodiny a pak jsme ġli nazp§tek. V jedn® restauraci byla ģiv§ hudba a na druh® 

stranŊ, kde byla  dalġ² restaurace, tak tam se op®kalo prase. Tak jsme si tam sedli, kde byla ģiv§ hudba a 

SŠ§Ŕa Jochov§ ï 3. tŚ²da 

K§Ša Koukolov§ ï 3.tŚ²da 

Tade§ġ Ļern²k ï 3.tŚ²da  
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dali jsme si i to prase. Po chv²li jsme se vr§tili zpŊt do kempu a ġli jsme sp§t. 

Dalġ² den odpoledne k n§m mŊla pŚijet jedna pan², kter§ chod² 

s mamkou do pr§ce, z vedlejġ²ho kempu B²tova. Seġli jsme se 

na pl§ģi. S jejich dcerou jsme ġly na tobog§n a sjely jsme si ho 

asi dvakr§t. A o nŊkolik dn² pozdŊji jsme jeli do aqualandu 

Moravia. HroznŊ moc jsem se tam tŊġila, uģ si ani 

nepomatuju, kdy jsem byla naposledy byla v aquaparku. Kdyģ 

jsme tam dorazili, tak jsme si ġli koupit hodinky za 2 tis²ce. Potom jsme ġli vybrat 

skŚ²Ŕku, do kter® jsme si dali obleļen² a tak d§le. Kdyģ jsme si ji naġli, tak jsme 

koneļnŊ veġli do toho r§je vody. PrvnŊ jsme si ale museli vybrat leh§tka a pak jsme 

vlezli do vody, kter§ mŊla asi 30 stupŔŢ. Pak jsem se s taŠkou vydala na tobog§ny. 

NejdŚ²ve jsme se vydali na norm§ln² bez nŊjak®ho kruhu nebo jinĨch vŊc². Kdyģ jsme 

byli skoro u konce tobog§nŢ, tak na n§s stŚ²kala hroznŊ 

moc voda, a po chvilce jsme uģ byli v minibaz®nku. 

Neodolali jsme a ġli jsme jeġtŊ jednou, protoģe to bylo skvŊl®. Pak jsme se ġli 

zase koupat do baz®nu. Po chv²li koup§n² jsme se ġli naj²st.  J§ si dala 

sv²ļkovou, ale nesnŊdla jsem ji celou.  Pak jsme 

ġli zase s taŠkou na tobog§ny a zkusili jsme 

nŊjakĨ tobog§n s kruhem pro jednoho. Ale na 

kruh jsme museli poļkat. Kdyģ uģ jsme ho 

koneļnŊ mŊli kruh oba, tak jsme ġli sjet ten 

tobog§n. Chv²l² jsme jeli a pak jsme se zastavili 

v takov®m baz®nku, kde jsme si pak mŊli vz²t kruh a pokraļovat d§l v cestŊ 

tobog§nem. Aģ jsme dojeli, tak jsme chtŊli jeġtŊ jednou, protoģe to byl takovĨ 

tobog§n, kterĨ se mi hodnŊ l²bil. Pak jsme se rozhodli j²t jeġtŊ na jeden 

tobog§n, na kterĨ je kruh pro dva lidi. Aģ jsme ho mŊli, 

tak jsme ġli do poschod² a sjeli jsme ten tobog§n. Bylo to v nŊm hezk®, osv²cen® 

rŢznĨmi barvami. Ale pak to tam zhaslo a nevidŊli jsme nic. Troġku jsem se b§la 

tŊch zat§ļek, u kterĨch se mi zd§lo, ģe asi vypadnu, 

nakonec to bylo v poŚ§dku. Pak jsme se ġli zase koupat, 

ale do jin®ho baz®nu, ve kter®m byly super prol®zaļky, 

a j§ jsem je musela samozŚejmŊ vġechny pŚekonat. V 

tom baz®nu byla jeġtŊ skluzavka, tak jsem ji taky 

vyzkouġela. A pak jsme uģ ġli zase do baz®nu, ve 

kter®m jsme vģdycky. Pak jsme ġli teda zase na ty tobog§ny a tentokr§t jsme 

chtŊli vyzkouġet ten asi nejhorġ², co tam byl.  Byla to takov§ rampa a poŚ§dnŊ 

dŊsiv§. Ale i tak jsme j² chtŊli pŚekonat. Kdyģ jsme vyġli schody tak jsem zaļala 

m²t troġku strach, protoģe to vypadalo z vrchu jeġtŊ trochu dŊsivŊji neģ ze spodu. Kdyģ jsme to sj²ģdŊli, 

bylo to, jako kdybychom padali z hory, a na druh® stranŊ rampy jsem musela poŚ§dnŊ drģet, protoģe bych 

skoro spadla. Potom jsme uģ odj²ģdŊli a j§ jsi ten den skvŊle uģila.   

Napsala: Lucie Ļepov§ ï 6. tŚ²da 
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